

Maicoin 積極加強洗錢防制，展現 SRO 自律精神

2018.09.27

上周五(09/21)臺灣金融科技協會在立法院公布了由 15 個交易所共同擬定與簽署的「區塊鏈暨加密貨幣自律組織」的【交易所行為準則】。昨天 MaiCoin 就已公布加強洗錢治防治，改變事業模式的實質作法：停止在萊爾富便利商店賣比特幣的服務！

Last Friday (09/21), the Taiwan FinTech Association's "Blockchain and Cryptographic Self-Regulatory Organization" announced in a news conference at the Taiwan Legislative Yuan the "Exchange Code of Conduct" which was jointly drafted and signed by 15 crypto-exchanges. Yesterday, MaiCoin announced business model changes in strengthening their KYC/AML practice and ended a legendary services of buying cryptocurrencies at the HiLife Convenient Stores in Taiwan.

親愛的用戶您好，

為配合政府強化洗錢防制措施，並遵守 SRO 自律原則，故 MaiCoin 將於 9/30(日) 15:00 暫時關閉「萊爾富便利商店付款方式」，請用戶多加留意。

如已繳款成功並順利入帳的數位資產，權益不受影響

所有未完成付款的代碼，將於 9/30(日) 15:00 後作廢

歡迎您完成實名驗證並綁定本人銀行帳戶，改用網路銀行或 ATM 轉帳購買
同時 MaiCoin 已積極與政府協調溝通，在儘可能不影響用戶權益下，架構更完善的風控措施，以提高平台的安全性，並促使功能重啟，造成您短期的不便，敬請見諒。

MaiCoin 敬上

Dear Customers,

In accordance with the government's AML policies and the principles of SRO, MaiCoin will temporarily suspend the payment method through Hi-Life convenience store.

Please note that:

Your digital asset balance on MaiCoin will not be affected.

All the unpaid payment code will be invalidated after 9/30 15:00.

We encourage you to complete identity verification, and link your bank account to use online banking or ATM transfers to purchase digital asset.

MaiCoin has actively coordinated with the government to provide better risk control measures to enhance the security of the platform. We will strive to re-enable the convenience payment channel for our users. We apologize for the inconvenience.

MaiCoin Team